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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/3414/2018

Z Á P I S
2. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 17. 12. 2018 v přístavba MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17.00 - 20.15 hod.
Přítomno: Bc. Marcela Hromádková, Ing. Roman Hynek, Martin Klíma, František

Lukovský, Martin Novák, Jiří Popovič, Mgr. Leoš Sekanina, Taťána Svobodová,
Ing. Libor Školoud, Marek Vilímec, Václav Vojtíšek, Jitka Výmolová

Omluveni: Alois Šimčík, Pavel Skála, Martin Kopinec
Neomluveni: 0
Předsedající: Taťána Svobodová
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Martin Novák, Ing. Roman Hynek,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 2. zasedání zastupitelstva obce Světlá Hora konaného dne 17. 12. 2018

Schválení způsobu hlasování při 2. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 17. 12. 2018:

Starostka pí Taťána Svobodová (dále jen "předsedající") konstatovala, že při zahájení zasedání zastupitelstva
obce je přítomno 11 jeho členů, zastupitelstvo obce je tedy schopno se platně usnášet. Předsedající navrhla
schválit způsob hlasování o každé, bodu samostatně, veřejně, zvednutím ruky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/1a bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů zápis ze 2. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 12. 2018:

17.05 hod. - DOSTAVILA SE pí Bc. Marcela Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 12.

Předsedající navrhla schválit ověřovateli zápisu ze 2. zasedání zastupitelstva obce členy ZO p. Martina Nováka
a p. Ing. Romana Hynka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu ze 2. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 17. 12. 2018 p. Martina Nováka a  p. Ing. Romana Hynka

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z2/2018/1b bylo schváleno.
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Schválení návrhové skupiny pro 2. zasedání zastupitelstva obce konané dne 17. 12. 2018:

Předsedající navrhla schválit členy návrhové skupiny p. Mgr. Leoše Sekaninu a p. Jiřího Popoviče.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje návrhovou skupinu ve složení p. Mgr. Leoš Sekanina a p. Jiří
Popovič

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/1c bylo schváleno.

Vzetí na vědomí zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva obce (ZO 1/2018 dne 31. 10. 2018)

Předsedající se zeptala přítomného ověřovatele zápisu z 1. zasedání ZO konaného dne 31. 10. 2018 p. Matina
Klímy,  zda  má  námitky  nebo  připomínky  k  zápisu  (druhý  z  ověřovatelů  zápisu  p.  Martin  Kopinec  není
přítomen). Bez námitek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis z 1. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
31. 10. 2018 "bez námitek"

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/1d bylo schváleno.

Schválení programu 2. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 12. 2018:

Předsedající  sdělila,  že  byly  doručeny  připomínky  člena  ZO  p.  Aloise  Šimčíka,  které  navrhuje  zařadit
do programu tohoto zasedání zastupitelstva obce a projednat je. Členové ZO je obdrželi elektronicky. Zeptala
se, zda má někdo jiný návrh nebo doplnění k ostatním navrhovaným bodům programu. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program  2.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
17. 12. 2018, doplněný o projednání námitky člena zastupitelstva obce ***

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 3 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/1e bylo schváleno.

2. Představení koncepčního řešení rekonstrukce kulturního domu, včetně přilehlých prostranství
Ing. arch. Jaromírem Walterem, Atelier Walter s.r.o., Brno

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: představení koncepce - Ing. arch. Jaromír Walter

Počet příloh: 0

Projednáno s Ing. arch. J. Walterem na schůzi rady obce 2/2018 dne 26. 11. 2018.

Předsedající přivítala p. Ing. arch. Jaromíra Waltera z Atelieru Walter s.r.o. Brno a předala mu slovo.

Diskuze:
Walter pocházím z Karlovic, takže Světlou Horu a okolí znám dobře. Byl jsem osloven

bývalým p. starostou Vojtíškem ohledně možného řešení rekonstrukce kulturního
domu tady ve Světlé. Po seznámení se s podrobnostmi, jsme ale nakonec začali
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řešit také další souvislosti a zabývat se celým středem obce. Radou obce jsme byl
požádán o zpracování investičního záměru, plus rozložení celého záměru do etap.
Když jsme se snažili v ateliéru se v tom zorientovat, překvapilo nás, jak máte velký
katastr. Tady vidíte znázornění obce. Světlá nemá jasně definované centrum obce,
i kostel se nachází v krajní části. Přirozeným rozvojem obce vznikaly další objekty,
které se táhnou podél silnice. Snažili jsme se nějakým způsobem definovat střed
obce. Momentálně jste na určitém rozhraní. Je tu spousta opravených objektů, ale
v samém středu obce máte problematické objekty, jako je parkoviště pro kamiony,
kulturní dům a sběrný dvůr. Ten by měl by určitě mimo centrum obce. Centrum
obce nemá být pro auta ani pro odpadky. Dobrý je např. rybníček a okolí, tím
bychom  se  rádi  zabývali  dál.  Když  ve  Světlé  vystoupím  z  autobusu,  tak
z jedné strany je "zámeček" (zdravotní středisko) a z druhé strany v podstatě les.
Zeleň by měla dostat nějakou formu a jak s ním postupovat dál do budoucna.
Dalším  problémem  vidíme  plot,  který  brání  průchodu  od  kulturního  domu
k  rybníčku.  Nevhodný  je  samozřejmě  i  průmyslový  areál,  ale  to  není  tak
jednoduché na řešení. Bylo by dobré např. popřemýšlet o vykoupení jedné části
fabriky  -  bývalá  kuchyň  a  jídelna.  Dál  by  to  chtělo  zklidnění  hlavní  ulice,
např. na 40 km/hod., což ale tady asi nepůjde a zklidnění místní komunikace.
Problematické  je  parkování  kamionů v  centru  obce.  Parkování  bychom chtěli
částečně nechat, ale kamiony poslat pryč. Také vjezd do fabriky jestli by šel udělat
někde jinde. Celkově vám chci navrhnout rozdělit celý investiční záměr do tří
etap. První etapa by měla být v horizontu 5 let, druhá etapa do 15 let a třetí do 25
let. Pozval bych také statika, aby řekl v jakém stavu je kulturní dům a sběrný
dvůr. V první a durhé etapě by se začalo kulturním domem a jeho předprostorem,
umístěním  sběrného  dvora  jinam,  asanací  havarijního  stavu  budov  sběrného
dvora, upravením prostor a výsadbou stromů. Dále bychom doporučili přemístění
současného restauračního zařízení u rybníčka, a propojení autobusové zastávky
s kulturním domem, zbourání plotu (průchod k rybníku). Bylo by dobré podpořit to
všechno veřejným osvětlením lavičkami, vytvořit možnosti pohybu "po okruhu". Je
potřeba promyslet orientaci na určité skupiny obyvatel a aktivity, ale to už je
druhá věc. V poslední etapě, což je dlouhodobý výhled a spíš jakási vize podle toho
jak  to  půjde,  by  bylo  dotvoření  náměstíčka,  případně  např.  využití  potoka  a
dobudování případných dalších prostor

*** (občan) kde jinde by měl být vjezd do fabriky?
Walter v centru by být neměl. Podobné problém jsme řešili např. ve Val. Kloboukách.

Hledal jsem také jiné místo, kde by mohly parkovat kamiony. Studie není dělaná
s ohledem na územní plán, měla by být podnětem pro změnu Územního plánu

Sekanina největší problém máme teď kulturním domem, jaké by tedy bylo nejrozumnější
využití?

Walter mám tady hrubý náčrt toho, co by tam mělo být. Funkčně funguje obecní úřad,
"herce" bych přestěhoval na druhou stranu, zázemí pro velký sál by se udělalo
tam, kde byla kuželna.  Měl  by tam být  malý sál,  víceúčelový,  s  možností  ho
např.  ještě  dělit.  Velký  sál  je  unikátní.  Ten  by  zůstal  pro  kulturu  a  sport.
V jedné variantě je kavárna, pošta a ordinace lékařů. V horním podlaží by zůstala
obřadní síň. Bowling v obci ano, ale ne v kulturním domě, potřebujeme dostat
silnější věci do prostoru dvora.

Školoud je to dlouhodobá koncepce, jako místní vidím u něčem úskalí, např. využití potoka,
kvůli jeho stavu, investice při vykoupení pozemků a budov apod. Koncepci by ale
obec určitě měla mít, aby se někam směřovalo i co se týká oprav budov apod.

Sekanina kulturák nás trápí momentálně nejvíc. Naposledy jsme se v zastupitelstvu nejvíc
zasekli na kuželně, jaký na to máte názor?

Walter kuželna by se sama uživila těžko, mohla by být součástí "nádvoří". Určitě bych s ní
počítal, ale ne v kulturáku

Školoud co by mělo být výsledkem dnešního jednání?
Walter toto je investiční záměr. Pokud se schválí,  dopracujeme studii.  Tady se zatím

vůbec  nezabýváme  např.  sítěmi,  podrobněji  zelení  nebo  průzkumem  stavu
kulturáku od statika. Je potřeba říct ano nebo ne a pokud ano, tak dopracovat
studii centra obce, vč. kulturáku

Školoud spíš se mi honí hlavou využití kulturáku. Šlo by vyčíslit kolik by stála demolice a
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postavení něčeho nového a porovnat to s rekonstrukcí starého kulturáku?
Walter vyčíslení může být součástí studie. Je taky potřeba odsouhlasit nebo zamítnout

studii
Školoud nám jde v 1. fázi o ten kulturák, to je top
Vilímec vyčíslení by nám mělo říct výhled to budoucna, např. jestli "ořezat" kulturák apod.
Vojtíšek obrátil bych se na občany. V minulosti se kreslily dvě studie, ale motáme se pořád

v kruhu, měl by ten pohled být široký a zapojit do toho veřejnost . Dneska, když
půjdeme jenom do opravy kulturáku, narazíme na další problémy. Probírala se i ta
varianta zbourání.  Jde o to,  abychom došli  k nějaké studii,  ze které se bude
vycházet.  První  realizace  bude  kulturák  a  potom  se  bude  pokračovat  dál.
Občané se může teď, pokud chtějí, můžou ptát

*** (občan) říkalo se, že se musí pozvat statik, jestli bourat nebo ne
Walter tím se musí začít
Lukovský určitě budeme narážet na to, že budeme muset něco vykupovat, např. jak tu padla

ta bývalá jídelna Prametu
*** (občan) ta nefunguje už 30 let
Vojtíšek stojíme před problém co s kulturním domem, nedá se opravit jenom např. střecha

nebo jenom okna apod.
Hromádková je to krásné ten výhled, ale je to neuskutečnitelné. Napřed bych k tomu udělala

průzkum veřejnosti. Např. v Dětřichovicích je havarijní stav cest
*** (občan) trochu do toho vidím a proto kvituju, že se ta debata posunula někam jinam, než

to bylo před rokem. Je potřeba říct nějaké mantinely, kde by se obec měla rozvíjet.
Měl by se schválit investiční záměr, udělat studii a posunout se dál

Svobodová bez studie se nikam neposuneme
Školoud v reakci na pí Hromádkovou bych chtěl říct, že bychom neměli o všem nechat

rozhodovat v diskusích. My zastupujeme občany. Po zkušenostech v Suché Rudné,
jak trvalo dlouho, než se občané mezi sebou na něčem shodli

*** (občan) s tím já nesouhlasím
***(občan) já  to  podpořím.  Ve  finále  bude  ta  debata  tak  odborná,  že  by  o  tom  mělo

rozhodovat zastupitelstvo
Hromádková většina např. ví, že budou chtít něco jiného. Navrhla bych např. udělat dotazníky.

Problém jsou silnice v Dětřichovicích. Źijeme tam 50 let a je to čím dál horší
*** (občan) zapojil bych víc variant. Koncept aby byl daný a udělat víc variant
*** (občan) pořád  se  tady  o  tom  jenom  bavíme.  Kulturní  středisko  je  potřeba  opravit.

Zaměřme se na kulturák a začněme něco dělat. tady se pořád o něčem mluví, ale
je potřeba něco začít dělat

*** (občan) nějaká koncepce a vize musí být
Sekanina všichni máme svým způsobem pravdu. Na radě, když jsme o tom hovořili, tak jsme

taky  dospěli  k  tomu,  že  potřebujeme  studii .  Za  prvé  kulturáku  a
za druhé nejbližšího okolí . Pokud nemáme vizi, nevíme kam jdeme. A na základě
studie můžeme např. čerpat dotaci. Je potřeba se dohodnout a udělat první krok.
Jak už tu padlo, před rokem to skončilo na tom, jestli kuželna ano nebo ne. Co
se týká zapojení občanů, tak měsíc bylo ve Zpravodaji, že co se tady dnes bude
řešit. Kdo měl zájem, mohl přijít. Ankety jsme už zkoušeli. Možná bude víc záležet
na tom, jak to jako zastupitelé budeme schopní dál  řešit.  Pojďme na základě
investičního záměru schválit studii, jednak kulturáku a jeho nejbližšího okolí a
potom studii revitalizace středu obce

Vilímec a součástí studie bude posudek statika a vyčíslení rekonstrukce nebo novostavba,
porovnání cen

Walter ano, hrubé vyčíslení obojího
Svobodová pojďme tedy hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  zpracování studie na rekonstrukci kulturního domu a jeho
nejbližšího okolí

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/2a bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje zpracování studie na revitalizaci středu obce Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/2b bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z 1. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 31. 10. 2018

Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová, místostarosta Ing. Libor Školoud

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 1

18.20 hod. - ODEŠEL p. V. Vojtíšek - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 11.

Předsedající sdělila, že je předložena kontrola plnění usnesení. Bez připomínek.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 1. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 31. 10. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/3 bylo schváleno.

4. Zpráva o činnosti rady obce od posledního zasedání zastupitelstva obce, tj. od 31. 10. 2018 do 17.
12. 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 3

18.25 - VRÁTIL SE p. V. Vojtíšek - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 12.

Předsedající sdělila, že je předložena zpráva o činnosti rady obce od posledního zasedání zastupitelstva obce.

Diskuze:
Vilímec u víceprací na chodník je jiná částka, než jsme projednávali se STaKRem
Školoud nebourala se tam ta jímka, o to je to ponížené

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce od posledního zasedání
zastupitelstva obce, tj. od 31. 10. 2018 do 17. 12. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/4 bylo schváleno.

5. Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora
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Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Ing. J. Kukučka

Počet příloh: 1

ad bod 1) v zápise komise - poz. parc. č. 574/29 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost pí ***, p. ***

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - nebylo přijato usnesení.

 

Diskuze:
Vojtíšek je tradiční otázka k zamyšlení při zahájení nového volebního období, a to jsou ceny

pozemků. Teď máme cenu 40,-Kč/m2 pro výstavbu RD a 250,-Kč/m2 pro rekreační
objekty. Je nové volební období,  nové zastupitelstvo, takže můžeme přemýšlet
o změně. Můžeme např. dát ceny podle znaleckých posudků. Dávám to jako námět
k přemýšlení

Svobodová v  prvním  bodě  je  rozhodnutí  o  prodeji  pozemku  parc.č.  574/29  k.ú.  Světlá
ve Slezsku. Žádost pí *** a p. ***, na výstavbu RD. Na zasedání ZO v září nebylo
přijato žádné usnesení

Školoud je  to  ošemetná situace.  P.  Vojtíška chápu,  budete navrhovat  nějaké usnesení
k cenám?

Vojtíšek ne, řekl jsem to jen do debaty. My těch pozemků na výstavbu moc nemáme. Je tam
4 - 5 rodin, které chtějí stavět

Vilímec je to vždycky velice subjektivní. Např. do Kočova se přestěhovala spousta lidí
z Bruntálu, mají tam trvalý pobyt a Kočov je dnes rád

Vojtíšek když bude stavět místní, tak předpokládám, že to nebude mít na kšeft
Vilímec nastavme cenu např. na 250,-Kč a těm, co budou mít trvalý pobyt, tak ji snížíme
Vojtíšek předkládalo se to několikrát a nebyli jsme se schopní shodnout. Zastupitelé hlasují

podle svého vědomí a svědomí
Svobodová pojďme hlasovat k tomuto prodeji

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej poz. parc.č. 574/29 travní porost o výměře 1274 m2

v k.ú. Světlá ve Slezsku, pí *** a p. ***, za cenu 40,-Kč/m2 plus ostatní poplatky spojené s prodejem a
schvaluje odchylku od ceny obvyklé z důvodu umožnění dostupnosti výstavby rodinných domků pro větší
počet rodin a zamezení odlivu obyvatel z obce.

K  pozemku bude  zřízeno  předkupní  právo  jako  právo  věcné  a  to  na  dobu pěti  let  ode  dne  vkladu
vlastnického práva do katastru nemovitostí ve prospěch kupujícího.

K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 4 / Zdrželo se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

ad bod 2) v zápise komise - poz. parc.č. 574/31 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost pí. ***:

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO neschválit prodej pozemku.

Diskuze:
Svobodová další žádost je o koupi pozemku parc. č. 574/31 k.ú. Světlá ve Slezsku, žádost pí

***
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 574/31 travní porost o výměře 1257 m2

v k.ú. Světlá ve Slezsku, pí ***, za cenu 40,-Kč/m2 plus ostatní poplatky spojené s prodejem a schvaluje
odchylku od ceny obvyklé z důvodu umožnění dostupnosti výstavby rodinných domků pro větší počet rodin
a zamezení odlivu obyvatel z obce.

K  pozemku bude  zřízeno  předkupní  právo  jako  právo  věcné  a  to  na  dobu pěti  let  ode  dne  vkladu
vlastnického práva do katastru nemovitostí ve prospěch kupujícího.

K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 7 / Zdrželo se: 5

Návrh usnesení nebyl přijat.

ad bod 3) v zápise komise - poz. parc.č. 2064/1 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost společnsoti Feromagnet s.r.o.
Světlá Hora:

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO neschválit prodej pozemku

Diskuze:
Hromádková má tam někdo zájem stavět, jestli by třeba nechtěli zaplatit tu tržní cenu, kterou

by v případě vrácení chtěl Státní pozemkový úřad po obci?
Kukučka (pracovník Obce) nevíme o tom

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje prodej pozemku parc.č. 2064/1 trvalý travní porost o výměře
16 640 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, společnosti Feromagnet s.r.o., Světlá 415, 793 31 Světlá Hora (IČ
29386748), z důvodu, že dle územního plánu se jedná o pozemek určený na výstavbu rodinných domků,
plocha SO – smíšená obytná. Tento pozemek byl na obec převeden pozemkovým fondem ČR bezúplatně
na  výstavbu  rodinných  domků.  Při  porušení  smlouvy  musí  obec  pozemek  vrátit  zpět  nyní  státnímu
pozemkovému úřadu popř. zaplatit tržní cenu.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/5a bylo schváleno.

ad bod 5) v zápise komise - poz. parc.č. 574/31 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost pí *** a p. ***:

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO schválit prodej pozemku

Diskuze:
Svobodová jedná se o prodej pozemku parc.č. 574/31 k.ú. Světlá ve Slezsku, o kterém jsme už

před chvílí hlasovali a nebylo přijato usnesení. Tuto žádost si podali pí *** a p. ***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej poz. parc.č. 574/31 travní porost o výměře 1257 m2

v k.ú. Světlá ve Slezsku, pí  *** a ***,  za cenu 40,-Kč/m2  plus ostatní poplatky spojené s prodejem a
schvaluje odchylku od ceny obvyklé z důvodu umožnění dostupnosti výstavby rodinných domků pro větší
počet rodin a zamezení odlivu obyvatel z obce.
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K pozemku bude  zřízeno  předkupní  právo  jako  právo  věcné  a  to  na  dobu pěti  let  ode  dne  vkladu
vlastnického práva do katastru nemovitostí ve prospěch kupujícího.

K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/5b bylo schváleno.

6. Rozpočtové opatření č. 8/2018, 9/2018, 10/2018 a 11/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok
2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 4

8/2018 - projednáno a schváleno radou obce 51/2018 dne 17. 9. 2018, 9/2018 - projednáno a schváleno radou
obce 52/2018 dne 17. 10. 2018, 10/2018 -  projednáno a schváleno radou obce 1/2018 dne 5.  11. 2018,
11/2018 - projednáno a schváleno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018

Předsedající sdělila, že se jedná o rozpočtová opatření schválená radou obce. Bez připomínek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválení rozpočtového opatření č. 8/2018 radou obce
dne 17. 9. 2018, usnesením č. R 51/2018/6, rozpočtového opatření č. 9/2018 radou obce dne 17. 10. 2018,
usnesením č. R 52/2018/10, rozpočtového opatření č. 10/2018 radou obce dne 5. 11. 2018, usnesením č. R
1/2018/4 a rozpočtového opatření č. 11/2018 radou obce dne 26. 11. 2018, usnesením č. R 2/2018/7

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/6 bylo schváleno.

7. Finanční dar pro SDH Světlá Hora z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 2

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO revokovat původní usnesení a schválit dvě
nová (o poskytnutí daru a uzavření darovací smlouvy).

 

Diskuze:
Vojtíšek chtěl bych podat vysvětlení k tomuto bodu. Při projednávání na zasedání ZO dne

3.  9.  2018  bylo  členem ZO A.  Šimčíkem navrženo  schválit  tuto  částku  jako
finanční příspěvek. Podle zákona to ale nelze takto udělat,  proto je navrženo
revokovat usnesení ZO ze dne 3. 9. 2018 a schválit to jako finanční dar. Jedná
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se  o  peníze,  které  hasiči  dostávají  každý  rok  za  pořadatelskou  službu
na parkovištích při Dostihovém dni

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora revokuje usnesení č. Z 22/2018/7e ze dne 3. 9. 2018 o poskytnutí finanční
dotace z rozpočtu obec Světlá Hora na rok 2018 pro SDH Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/7a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá  Hora revokuje  usnesení  č.  Z 22/2018/  7f  ze  dne 3.  9.  2018 o schválení
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018 pro SDH Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/7b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 25. 000,-Kč SDH Světlá
Hora, Světlá 443, 79331 Světlá Hora (IČ 63730952)

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/7c bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje darovací smlouvu o poskytnutí finančního daru ve výši 25. 000,-
Kč, uzavřenou mezi SDH Světlá Hora, Světlá 443, 793 31 Světlá Hora (IČ 63730952) a Obcí Světlá Hora,
Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostku Taťánu Svobodovou jejím podpisem

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/7d bylo schváleno.

8. Rozpočet obce Světlá Hora na rok 2019

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková, T. Svobodová, V. Vojtíšek

Počet příloh: 3

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO ke schválení.

Předsedající  sdělila,  že  je  předložen  návrh  rozpočtu  obce  na  rok  2019.  Všichni  zastupitelé  jej  dostali
a měli možnost se vyjádřit nebo případně podat dotazy. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje rozpočet obce Světlá Hora na rok 2019 v odvětvovém třídění
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rozpočtové skladby:

v příjmové části ve výši   28 978 675,-

ve výdajové části ve výši 27 748 675,-

financování                         1 230 000,-

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/8 bylo schváleno.

9. Sociální fond obce Světlá Hora - rozpočet na rok 2019

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO schválit

Předsedající sdělila, že je předložen návrh rozpočtu sociálního fondu obce na rok 2019. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje rozpočet sociálního fondu obce Světlá Hora na rok 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/9 bylo schváleno.

10. Smlouva o hrazení neinvestičních výdajů na žáka s Městem Andělská Hora

Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: návrh smlouvy - Město Andělská Hora

Počet příloh: 1

Předsedající sdělila, že je předložen návrh smlouvy o hrazení neinvestičních nákladů na žáka. Bez připomínek

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje smlouvu o hrazení neinvestičních výdajů připadajících na žáka
na období od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2019, uzavřenou mezi Městem Andělská Hora, Andělská Hora 197,
793 32 Andělská Hora (IČ 00575976) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje
starostku Taťánu Svobodovou jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/10 bylo schváleno.

11. Výbory zastupitelstva obce - volba členů finančního a kontrolního výboru
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Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová

Zpracovatel: ---

Počet příloh: 0

Ze zákona o obcích vyplývá pro obec povinnost zřídit finanční a kontrolní výbor. Zastupitelstvo obce tuto svoji
povinnost splnilo na svém ustavujícím zasedání dne 31. 10. 2018. Předsedou finančního výboru byl zvolen p.
Václav Vojtíšek a předsedou kontrolního výboru p. Ing. Roman Hynek. Volební uskupení měla podat návrhy
na členy obou těchto výborů.

Diskuze:
Vojtíšek kdy jsem byl zvolený předsedou finančního výboru, oslovil jsem volební uskupení,

aby si  navrhli  do finančního výboru členy.  Nikdo z volebních uskupení se mi
neozval. Já navrhuji zvolit pí Kateřinu Podivínskou a pí Ivetu Zapalačovou. Pokud
byste měli další návrhy na doplnění do počtu 5 členů výboru, dejte mi vědět.
Pokusím se oslovit ještě další lidi. Spíš jsem si myslel, že 5 lidí bude málo a zatím
jsme jenom 3

Svobodová jak je na tom kontrolní výbor?
Hynek tak ten je na tom trošku líp. Navrženi jsou p. Oldřich Vach, pí Lenka Příhodová, p.

Jiří Popovič a p. Stanislav Zámečník

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora volí členy finančního výboru zastupitelstva obce pí Ivetu Zapalačovou,
*** a pí Kateřinu Podivinskou, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/11a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora volí  členy kontrolního výboru zastupitelstva obce p. Oldřicha Vacha,
***, p. Jiřího Popoviče, ***, p. Stanislava Zámečníka, *** a pí Lenku Příhodovou, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/11b bylo schváleno.

12. Schválení odměn pro předsedy komisí zřízených radou obce

Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 1

Přesedající sdělila, že radou obce byli zvoleni předsedové tří komisí rady obce a měly by jim být schváleny
odměny za výkon funkce, navrhováno je 1.300,-Kč měsíčně. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora stanovuje odměnu za výkon funkce předsedy komise kulturní a sportovní
ve výši  1 300,-Kč.  Odměna bude poskytována od 1.  1.  2019.  V případě budoucích změn v obsazení
jednotlivých funkcí, bude odměna poskytována ode dne zvolení do funkce.
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Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z2/2018/12a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  stanovuje  odměnu  za  výkon  funkce  předsedy  komise  sociální,
zdravotní, školství a redakční rady Zpravodaje ve výši 1 300,-Kč. Odměna bude poskytována od 1. 1. 2019.
V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí, bude odměna poskytována ode dne zvolení
do funkce.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z2/2018/12b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora stanovuje odměnu za výkon funkce předsedy komise výstavby, životního
prostředí a služeb ve výši 1 300,-Kč. Odměna bude poskytována od 1. 1. 2019. V případě budoucích změn
v obsazení jednotlivých funkcí, bude odměna poskytována ode dne zvolení do funkce.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/12c bylo schváleno.

13. Nové obecně závazné vyhlášky

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Marková, J. Kukučka, R. Soroková

Počet příloh: 3

Jedná se o návrhy nových obecně závazných vyhlášek (OZV), nabytí jejich účinnosti by mělo být od 1. 1. 2019.
Kontrolu jejich správnosti provádí Odbor dozoru a kontroly MV ČR, kterému se zasílají připravené návrhy
OZV před jejich vydáním.

Projednáno radou obce 2/2018 dne 26. 11. 2018 - RO doporučuje ZO vydat uvedené vyhlášky.

Obecně závazná vyhláška č. 1/2018 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů:

Diskuze:
Školoud je nějaký posun v r. 2017 v množství odpadu od té doby, kdy máme popelnice

na bioodpad?
Kukučka (pracovník Obce) nevím, to ještě nemáme spočítané

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2018 o místním poplatku za provoz
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. Z2/2018/13a bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 2/2018 o nočním klidu:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 2/2018 o nočním klidu

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z2/2018/13b bylo schváleno.

14. Plán stavebních akcí 2019 - 2022

Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová, místostarosta p. Ing. Libor Školoud

Zpracovatel: Ing. Libor Školoud

Počet příloh: 1

Diskuze:
Hromádková v návrhu stavebních akcí postrádám komunikace v Dětřichovicích a očistu kolem

cest (stromy)
Svobodová je tam cesta ke kostelu
Vojtíšek byli jsme v Dětřichovicích několikrát se SSMSK, vyvolali jsme jednání i s LČR.

Od nich byl nějaký příslib, že udělají v r. 2019 rekultivaci vodního toku, proto
se i neprodávaly pozemky kolem potoka

Hromádková takže bychom to měli urgovat, měl by to někdo posoudit, že je to tam nebezpečné
Vojtíšek pojedu se tam podívat
Sekanina hýbeme se tady ve stavebních akcích týkajících se  Dětřichovic v milionech
Hromádková co to je studie náves Dětřichovice?
Školoud vzniklo  to  na  základě  požadavku  Sdružení  Dětřichovice,  revitalizace  plochy

u bývalé školy

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje plán stavebních akcí 2019 - 2022

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/14 bylo schváleno.

15. Svazek obcí "Bruntálsko" - rozpočet na rok 2019

Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová

Zpracovatel: svazek obcí "Bruntálsko"

Počet příloh: 1

Předsedající sdělila, že je předložen schválený rozpočet svazku obcí Bruntálsko na rok 2019 k vzetí na vědomí.
Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválený rozpočet svazku obcí "Bruntálsko" na rok 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. Z2/2018/15 bylo schváleno.

16. Odložené body k projednání ze zápisu kontrolního výboru č. 01-2018

Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová. p. V. Vojtíšek

Zpracovatel: kontrolní výbor - p. Alois Šimčík

Počet příloh: 1

Bylo projednáno na zasedání ZO 22/2018 dne 3. 9. 2018. Projednání návrhů na usnesení č. 3, 4 a 8 kontrolního
listu a zápisu kontrolního výboru č. 01-2018 bylo odloženo.

Diskuze:
Vojtíšek na posledním zasedání  ZO v září  jsem to neměl prostudované,  k těmto třem

uvedeným bodům jsme přijali usnesení o odložení. Je to pro mě hůř čitelné, ale dal
jsem si práci a prostudoval jsem to

Sekanina návrhová komise má s navrženými usneseními velký problém
Vojtíšek přečtu návrhy na usnesení předložené kontrolním výborem
Vilímec myslím, že tady tomu nikdo nerozumí
Vojtíšek na tom zářijovém ZO jsem na to neuměl zareagovat, mluvil jsem proto o tom

za kontrolní výbor s R. Hynkem
Hynek v té tabulce s možná trochu líp zorientuješ
Sekanina navrhuji to odložit. Jediný p. Šimčík by nám k tomu mohl snad něco říct, a ten tu

dnes  není.  Nebylo  by  ani  od  věci  uložit  kontrolnímu  výboru,  aby  návrhy
na  usnesení  naformulovat  tak,  aby  bylo  jasné  o  co  se  jedná.  Dávám  dva
protinávrhy, první odložit a druhý uložit kontrolnímu výboru přepracovat návrhy
na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  odkládá  projednání  odložených  bodů  ze  zápisu  kontrolního  výboru
č. 01-2018 do příštího zasedání zastupitelstva obce

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 7

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá kontrolnímu výboru, aby u odložených bodů č. 3, 4 a 8 zápisu
kontrolního výboru č. 01-2018 přepracoval návrhy na usnesení

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z2/2018/16 bylo schváleno.

17. Různé

Námitky člena zastupitelstva obce p. Aloise Šimčíka:

Předkladatel: starostka pí Taťána Svobodová

Zpracovatel: p. A. Šimčík

Počet příloh: 1

Diskuze:
Svobodová jedná se o námitky člena ZO A. Šimčíka k zápisu z 1. zasedání ZO
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Sekanina jednalo  se  o  to,  že  v  zápise  nebyl  doslovně  uveden  text  slibu,  který
zastupitelé na ustavujícím zasedání skládali. Zjišťoval jsem to v Bruntále. Někdo
text slibu uvádí, někdo ne. Právník mi odpověděl, že není nutné, aby byl přímo
text  slibu  přepsán  v  zápise.  Připomínka  není  relevantní.  Pan  Šimčík  má
také ve své připomínce nesprávně uvedenou judikaturu

Lukovský dávám protinávrh zamítnout námitku p. Šimčíka
Svobodová dám hlasovat o protinávrhu F. Lukovského

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá  Hora zamítá  námitky člena zastupitelstva obce p.  Aloise  Šimčíka ze dne
13. 12. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. Z2/2018/17a bylo schváleno.

Dostihový den 2019

Překladatel: starostka pí Taťána Svobodová, p. V. Vojtíšek

Zpracovatel: ---

Počet příloh: 1

 

Diskuze:
Svobodová k 30.  11.  2018 ukončil  p.  ***  svou činnost  tady ve  Světlé.  Proběhlo  jednání

ohledně pořádání Dostihového dne s chovateli a p. ***. Jedná se o to, jestli jsou
zastupitelé pro konání Dostihového dne nebo proti

Vilímec nemáme k tomu žádné informace
Vojtíšek teď jsem u těch jednání s chovateli a p.***nebyl, ale aby mohla starostka dál

jednat,  potřebuje souhlas zastupitelstva.  S p.***  je  smlouva ohledně pořádání
Dostihového  dne  do  r.  2025.  Situace  se  ale  teď  změnila  kvůli  odchodu  ***.
Na Jockey club je akce nahlášená, nemůže to dělat nikdo jiný, než kdo má licenci.
Musí se dál jednat s "koňákama", kdo by to chtěl pořádat

Svobodová p. *** řekl, že s pořádáním Dostihového dne nemá problém
Novák to je takový bianco šek co po nás chcete, celý areál je ve špatném stavu. Bude

se obec nějakým způsobem podílet na opravách areálu?
Vojtíšek i  v  loňském roce to dali  do pořádku.  Problém je,  že tam je navezený hnůj  ,

ale myslím, že to k tomu termínu konání zase vyvezou
Školoud přemýšlím o tom takto, že nemám areál, koně, nemám ani jedno a chci dělat

Dostihový den, je to těžké, když vidím ten areál. Tady máme v rozpočtu 230. 000,-
Kč, to je určitě málo. Starostku bych jednáním o Dostihovém dni pověřil

Lukovský jsem pro, aby se Dostihový den konal, ale nechci, aby to stálo čtvrt milionu
Školoud můžeme místo Dostihového dne udělat jinou akci
Vojtíšek peníze,  které  na  jedné  straně  vyděláme,  tak  do  toho  dáme.  Obec  prodělá

plus minus 20. 000,-Kč
Vilímec my máme garanta na ty koně?
Svobodová ptal se mě Olehla jestli to má rušit nebo ne
Vilímec většina  lidí  to  asi  chce,  ale  jsou  nějaké  podmínky.  Pověřme  tedy  starostku

jednáním
Hromádková já bych to nebrala tak, že na tom obec prodělá
Novák pro mě to shrnutí je, ano, jednejme, ale v rámci těch 270. 000,-Kč
*** (občan) pokud mají někteří zastupitelé jasno, že ne, tak to zamítněte. Pokud váháte, tak

bych to klidně schválil. Starostce ať se uloží ať jedná dál
Hromáková já jsem to pochopila tak, že se p. *** ptal, jestli to má zrušit. Přece kdybych to

chtěla zrušit, tak přijdu na obec a řeknu, že ruším firmu a ruším Dostihový den
Školoud s infrastrukturou jsou hasiči ochotní pomocti?
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Lukovský vždycky to děláme. Nedělali jsme to proto, že na radnici seděl p. Vojtíšek, ale
protože jsme to dělali pro obec

Svobodová hlasujme tedy o pořádání Dostihového dne v r. 2019

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje pořádání Dostihového dne v roce 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z2/2018/17b bylo schváleno.

Ověřovatel: Martin Novák, Ing. Roman Hynek   ............................................................
 
Starostka Taťána Svobodová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


